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Bottom-Mount Refrigerator Quick Start Guide

OPERATING INSTRUCTIONS

To access the buttons shown in above image Deep press for 1 second.
IMPORTANT:
■ Wait 12 hours for your refrigerator to cool completely before adding food. If you add food before the
refrigerator has cooled completely, your food may spoil.
NOTE: Adjusting the refrigerator and freezer controls to a colder than recommended setting will not
cool the compartments any faster.

■ The recommended settings should be correct for normal household refrigerator use. The controls are
set correctly when milk or juice is as cold as you like and when ice cream is firm.

■ If the temperature is too warm or too cold in the refrigerator or freezer, first check the air vents to be
sure they are not blocked before adjusting the controls.

ELECTRONIC CONTROLS

NOTES:
■ Available functions will appear in Orange color and non available functions will appear in Blue color.
■ The 4 temperature functions (Max cool, Deep Freeze, Fast Freeze, Sabbath Mode) can be activated
only after the stabilized temperature has been reached.

For your convenience, your temperature controls are preset at the factory. When you first install your 
refrigerator, make sure the controls are still set to the initial settings as shown.
To Turn Your Refrigerator On/Off:

Touch the icon for 3 seconds to turn On or Off the unit. The display will turn on (starting screen and 
home screen) with the temperature measured from the fridge inside the compartments will appear 
again. The refrigerator will start cooling until reaching the set temperatures.
Adjusting Electronic Controls
The temperature control range for each compartment is 1 through 7.
Touch the appropriate icon on home screen to adjust the temperature of the desired compartment then 
scroll up/down to select the desired temperature Touch the icon OK to confirm the temperature.

Icon Compartment Temperature Range

Refrigerator Compartment +1°C to +7°C (from 33.8°F to 44.6°F)

Freezer Bottom -13°C to -23°C (from 8.6°F to -9.4°F)

Max Cool

The function lowers the refrigerator temperature to +2°C (35.6°F) for 12 hours,
after 12 hours the function deactivates automatically and returns to the
previously set temperature. After a power failure it is necessary to reactivate
the function.

Touch the functions icon on the home screen then touch Max Cool. Now Scroll up/down to set the desired
time and then press ON.

DeepFreeze® Mode

This function must be activated at least 24 hours before inserting room
temperature items into the freezer, or several hours before placing into the
freezer previously frozen items which have been subject to a slight
temperature rise.

Touch the functions icon on the home screen then touch DeepFreeze® Mode. Now Scroll up/down to set
the desired time and then press ON.

Fast Freeze

This function can be activated when it is necessary to cool off beverages
quickly, by placing them inside the freezer compartment. It is possible to select
a duration of 1 minute to 45 minutes. A sound signal will indicate when the
desired temperature has been reached. After removing the beverages,
deactivate the sound signal by pressing the Alarm button.

Touch the functions icon on the home screen then touch Fast Freeze. Now Scroll up/down to set the
desired time and then press ON.

Sabbath Mode

Your refrigerator is equipped with the Sabbath Mode feature, which is designed for those whose religious
observances require turning off the lights and ice maker.

To activate Sabbath Mode:
1. Choose “settings icon” in the main screen.
2. Scroll to the right and locate the “Sabbath Mode Icon” on the second screen

 (top right). Select the icon.
3. A new screen will appear asking if you want the Sabbath Mode On or Off. Choose “ON”.
4. A new screen will appear asking if you want Sabbath Mode On, Yes or NO. Choose “Yes”.
The product will enter Sabbath Mode.
To deactivate Sabbath Mode:
1. Touch the main screen. It should have “Sabbath Mode” written on it.
2. A new screen will appear asking Sabbath Mode On or Off, Choose “Off”.
3. The Sabbath Mode is deactivated and the product will re-start.

Ice Maker Activation

A prewash of the water circuit should be performed before activating the Ice
Maker for the first time. After a few minutes the Ice Maker can be activated.

Touch the functions icon on the home screen then scroll right to touch Ice Maker icon and then press OK.
Set Ice cube Size - Max Ice

Max Ice

Ice Maker On/Off Set Cube Size The IceMaker function permits selecting the size of the ice cubes, by 
choosing between Large (base setting) or Medium, and activation of the 
Max Ice function, which increases the quantity of produced ice. The Max 
Ice function deactivates automatically after 24 hours.

Touch the functions icon on the home screen then scroll right to touch Ice Maker icon then touch the Set
Cube Size icon. The default cube size is “medium”.
Select desired set cube size (Medium/Large) If you would like to increase the production of ice, touch the
Max Ice icon, this will enable the freezer to produce more ice, up to 1.5 kg (3.3 lb) a day, then press ON.

Water Filter

Water Filter Activation/Deactivation
Display shows the time left before the filter needs to be replaced. The water
filter Reminder have to be activated by the user.

Touch the Functions icon on the home screen then scroll right to touch Water Filter icon, touch Yes to
proceed then Push Yes to enable countdown timer and then the remaining days will appear on screen for
filter replacement.
Follow similar steps to deactivate the filter replacement reminder (Push OFF).
Reset Filter
The Reset Filter function sets to zero the time left before the filter needs to be replaced. It is necessary to
set the meter to zero each time the cartridge is replaced.
Touch the Functions icon on the home screen then scroll right to touch Water Filter icon, touch Reset
button to proceed then Push Yes reset countdown timer. Full duration of water filter cartridge will appear
on screen.

Water System Manual Clean

If ice production has been disabled or unused for a long period it is
recommended to perform a Manual Clean function. Before proceeding it is
important to turn off the ice maker.

Touch the Functions icon on the home screen then touch Water System Purge icon press Yes. Push OK
to start cleaning, once the cleaning process is done press OK and wait for a few seconds for the menu
screen to appear.
Repeat the cleaning until the water on the freezer tray will not be clean.
Bypass filter
The included filtration system can be bypassed when excellent water quality is available from the home
water system. You can simply remove the water filter from the adapter and the system will automatically
bypass the cartridge.

Settings

It is possible to personalize the settings of your JennAir refrigerator for adapting it to the different ways
you might want to use it.
For more details about the personalize setting options refer the Owner’s Manual.

Online Ordering Information
For detailed installation instruction and maintenance information, winter storage, and transportation
tips, please see the Owner’s Manual included with your appliance.

For information on any of the following items, a full cycle guide, warranty, detailed product dimensions,
or for complete instructions for use and installation, please visit
https://www.producthelp.jennair.com, or in Canada https://www.jennair.ca/support. This may save
you the cost of a service call. However, if you need to contact us, use the information listed below for the
appropriate region.

United States:
1-800-536-6247
JennAir® Appliances
Customer eXperience Center
553 Benson Road
Benton Harbor, MI 49022–2696

Canada:
1-800-536-6247
JennAir® Appliances
Customer eXperience Center Whilrpool Canada
200–6750 Century Ave.
Mississauga, Ontario L5N 0B7

SAVE THESE INSTRUCTIONS

WARNING: To reduce the risk of fire, electric shock, or injury to persons, read the IMPORTANT 
SAFETY INSTRUCTIONS, located in your appliance’s Owner’s Manual, before operating this 
appliance.

IMPORTANT: Before operating this appliance, make sure it has been properly installed according to the 
appliance’s Owner’s Manual.
Electronic Control



Guide de démarrage rapide du réfrigérateur avec congélateur en bas

INSTRUCTIONS D’UTILISATION

IMPORTANT: Avant d’utiliser cet appareil, s’assurer qu’il a été bien installé selon le manuel d’utilisation
de l’appareil.
Commande électronique

Pour accéder aux boutons illustrés ci-dessus, appuyer profondément pendant 1 seconde.
IMPORTANT:
■ Attendre 12 heures pour que le réfrigérateur refroidisse complètement avant d’y placer des aliments.
Si on ajoute des aliments avant que le réfrigérateur ne soit complètement refroidi, les aliments
risquent de se gaspiller.
REMARQUE : Le fait de placer les commandes de température du réfrigérateur et du congélateur à
un réglage plus froid que le réglage recommandé ne refroidira pas les compartiments plus
rapidement.

■ Les réglages recommandés devraient être corrects pour une utilisation domestique normale du
réfrigérateur. Les réglages sont faits correctement lorsque le lait ou le jus sont aussi froids que désiré
et lorsque la crème glacée est ferme.

■ Si la température est trop tiède ou trop froide dans le réfrigérateur ou le congélateur, vérifier d’abord
les évents pour s’assurer qu’ils ne sont pas bloqués, avant de régler les commandes.

COMMANDES ÉLECTRONIQUES

REMARQUES :
■ Les fonctions disponibles apparaissent en orange et les fonctions non disponibles en bleu.
■ Les 4 fonctions de température (Max cool [refroidissement maximal], Deep Freeze [très froid], Fast
Freeze [congélation rapide], Sabbath Mode [mode Sabbat]) ne peuvent être activées qu’une fois la
température stabilisée atteinte.

À titre de commodité, les commandes de température sont préréglées à l’usine. Lors de l’installation 
initiale du réfrigérateur, s’assurer que les commandes sont encore préréglées au point de réglages 
initiaux comme illustré.
Désactivation/activation du réfrigérateur :

Appuyer sur l’icône pendant 3 secondes pour activer ou désactiver l’appareil. L’affichage s’active
(écran de démarrage et écran d’accueil) et montre de nouveau la température mesurée dans le 
compartiment du réfrigérateur. Le réfrigérateur commence à refroidir jusqu’à ce qu’il atteigne la 
température réglée.
Réglage les commandes électroniques
La gamme de températures de la commande de la cuisinière pour chaque compartiment va de 1 à 7.
Appuyer sur l’icône appropriée à l’écran d’accueil pour régler la température du compartiment souhaité, 
puis faire défiler vers le haut/bas pour sélectionner la température souhaitée. Toucher l’icône OK pour 
confirmer la température.

Icône Compartiment Plage de température

Compartiment de
réfrigération

+1 °C à +7 °C (de 33,8 °F à 44,6 °F)

Congélateur en bas -13 °C à -23 °C (de 8,6 °F à -9,4 °F)

Max Cool (refroidissement maximal)

La fonction abaisse la température du réfrigérateur à +2 °C (35,6 °F) pendant
12 heures. Après 12 heures, la fonction se désactive automatiquement et
revient au réglage de température précédent. Après une panne de courant, la
fonction doit être réactivée.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis appuyer sur Max Cool (refroidissement
maximal). Naviguer ensuite vers le haut/bas pour régler la durée souhaitée et appuyer sur ON (activer).

Mode DeepFreeze® (surgeler)

Cette fonction doit être activée au moins 24 heures avant l’ajout d’articles à
température ambiante dans le congélateur ou plusieurs heures avant de
placer dans le congélateur des articles déjà surgelés, mais qui dont la
température s’est légèrement élevée.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis appuyer sur le mode DeepFreeze® (surgeler).
Naviguer ensuite vers le haut/bas pour régler la durée souhaitée et appuyer sur ON (activer).

Fast Freeze (congélation rapide)

Cette fonction peut être activée pour refroidir rapidement des boissons en les
plaçant dans le compartiment du congélateur. Il est possible de sélectionner
une durée de 1 minute à 45 minutes. Un signal sonore indique lorsque la
température souhaitée est atteinte. Après avoir sorti les boissons, désactiver
le signal sonore en appuyant sur le bouton d’alarme.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis appuyer sur Fast Freeze (congélation rapide).
Naviguer ensuite vers le haut/bas pour régler la durée souhaitée et appuyer sur ON (activer).

Sabbath Mode (mode Sabbat)

Votre réfrigérateur est muni du mode Sabbath (Sabbat), lequel est conçu pour les personnes dont les
pratiques religieuses requièrent d’éteindre les lumières et la machine à glaçons.

Activation du mode Sabbat :
1. Choisir l’icône de réglages dans l’écran principal.
2. Faire défiler l’écran vers la droite et repérer l’icône du mode sabbat sur le deuxième
écran (en haut à droite). Sélectionner l’icône.

3. Un nouvel écran s’affiche pour vous demander si vous souhaitez activer ou désactiver
le mode Sabbat. Choisir « ON » (activé).

4. Un nouvel écran s’affiche pour vous demander si vous souhaitez activer ou désactiver
le mode Sabbat. Choisir « Yes » (oui).

Le produit passe en mode sabbat.

Activation de la machine à glaçons

Un prélavage de l’alimentation en eau doit être effectué avant d’activer pour la
première fois la machine à glaçons. Après quelques minutes, la machine à
glaçons peut être activée.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis faire défiler vers la droite pour toucher l’icône de
machine à glaçons et ensuite OK.
Réglage de la taille des glaçons – Max Ice (production de glaçons maximale)

Max Ice

Ice Maker On/Off Set Cube Size Cette fonction de la machine à glaçons permet de choisir la taille des glaçons 
entre Large (grand) (réglage de base) ou Medium (moyen) et d’activer la 
fonction Max Ice (production de glaçons maximale) qui augmente la quantité 
de glaçons produits. La fonction Max Ice (production de glaçons maximale) se 
désactive automatiquement après 24 heures.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis faire défiler vers la droite pour toucher l’icône de
machine à glaçons et ensuite l’icône de taille des glaçons. La taille de glaçons par défaut est « medium »
(moyen).
Sélectionner le réglage de glaçons désiré (moyen/grand). Pour augmenter la production de glaçons,
appuyer sur l’icône Max Ice (production de glaçons maximale). Ceci permettra au congélateur de
produire plus de glaçons, soit 1,5 kg (3,3 lb), puis appuyer sur ON (activer).

Filtre à eau

Activation/désactivation du filtre à eau
L’affichage indique la durée qu’il reste avant le remplacement du filtre. Le
rappel du filtre à eau doit être activé par l’utilisateur.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis faire défiler vers la droite pour toucher l’icône de
filtre à eau. Appuyer sur Yes (oui), puis encore sur Yes (oui) pour activer le décompte. Le nombre de
jours restants avant le remplacement du filtre s’affichera ensuite à l’écran.
Effectuer les mêmes étapes pour désactiver le rappel de remplacement du filtre (appuyer sur OFF
[désactiver]).
Réinitialisation de l’état du filtre
La fonction de réinitialisation règle à zéro la durée restante avant que le filtre ait besoin d’être remplacé. Il
est nécessaire de régler le compteur à zéro chaque fois que la cartouche est remplacée.
Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis faire défiler vers la droite pour toucher l’icône de
filtre à eau. Appuyer sur le bouton de réinitialisation pour poursuivre, puis sur Yes (oui) pour réinitialiser le
décompte. La durée complète d’utilisation de la cartouche du filtre à eau apparaît à l’écran.

Nettoyage manuel du circuit d’eau

Si la production de glaçons a été désactivée ou qu’elle n’est pas utilisée
pendant une longue période, nous recommandons d’utiliser la fonction de
nettoyage manuel. Avant le nettoyage, il est important de désactiver la
machine à glaçons.

Appuyer sur l’icône de fonctions à l’écran d’accueil, puis appuyer sur l’icône de purge du circuit d’eau et
sur Yes (oui). Appuyer sur OK pour lancer le nettoyage. Une fois le nettoyage terminé, appuyer sur OK et
attendre quelques secondes que l’écran du menu s’affiche.
Répéter le nettoyage tant que l’eau dans le plateau du congélateur n’est pas propre.
Contournement du filtre
Il est possible de contourner le système de filtration lorsque l’eau provenant de la canalisation de la
maison est d’excellente qualité. Il est possible de simplement retirer le filtre à eau de l’adaptateur, le
système contournera automatiquement la cartouche.

Réglages

Il est possible de personnaliser les réglages du réfrigérateur JennAir pour l’adapter aux différentes
façons possibles de l’utiliser.
Pour obtenir plus d’informations sur les options de personnalisation des réglages, consulter le manuel de
l’utilisateur.

Informations de commande en ligne
Pour obtenir des instructions d’installation détaillées et des informations d’entretien, ainsi que des 
conseils de transport, consulter le manuel de l’utilisateur inclus avec l’appareil.

Pour obtenir des informations sur l’un des points suivants : Guide des programmes complet, garantie et 
dimensions, détaillées du produit ou pour obtenir des instructions complètes sur l’utilisation et 
l’installation, visiter le https://www.producthelp.jennair.com ou au Canada
https://www.jennair.ca/support. Cette vérification peut aider à économiser le coût d’une intervention 
de dépannage. Cependant, si vous devez nous contacter, utiliser les coordonnées suivantes selon la 
bonne région.

États-Unis :
1 800 536-6247
JennAir® Appliances
Customer eXperience Center
553 Benson Road
Benton Harbor, MI 49022-2696

Canada :
1 800 536-6247
JennAir® Appliances
Customer eXperience Center Whilrpool Canada
200-6750 Century Ave.
Mississauga, Ontario L5N 0B7

CONSERVER CES INSTRUCTIONS

Désactivation du mode Sabbat :
1. Appuyer sur l’écran principal. « Sabbath Mode » (mode sabbat) devrait y être écrit.
2. Un nouvel écran apparaît, demandant d’activer ou de désactiver le mode sabbat, choisir
« Off » (désactivé).

3. Le mode sabbat est désactivé et le produit redémarre.
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AVERTISSEMENT : Pour réduire le risque d’incendie, de décharge électrique ou de blessures, lire les
INSTRUCTIONS IMPORTANTES DE SÉCURITÉ du guide d’utilisation de votre appareil avant de faire 
fonctionner cet appareil.
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